
 

Zápis č. 1/2014 (98) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 13. 1. 2014 
 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků, Bc. Martin Mašlan, Bc. Martin Papica (celkem 10 členů AS) 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Mgr. Eva Navrátilová, prof. 
Ing. Roman Prokop, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, 
DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika. 

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní obor Integrované 
systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

6. Příprava voleb kandidáta na jmenování děkanem. 

7. Různé.   

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny 

účastníky zasedání. Přivítal a představil taktéž nového člena senátu Bc. Martina Papicu, 

který nastupuje na místo Lukáše Urbančoka, který ze zdravotních důvodů požádal o 

odstoupení z funkce člena AS FAI a přerušil studium na UTB. Bc. Martin Papica přednesl 
a podepsal slib člena AS FAI a řekl o sobě několik slov. 

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis je bez připomínek, z minulého zasedání AS FAI vyplynul úkol týkající se zavedení 
povinných přednášek do výuky. Tento bod byl projednán na zasedání proděkanů pro 
studium a dále bude projednán na úrovni rektora UTB.   

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 7. 1. 2014: 
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 Prorektorka Prokopová informovala o opětovném získání certifikátu Diploma 
Supplement Label (UTB je držitelem DS Label od roku 2006).  

 Prorektor Tuček informoval možnosti studentů zúčastnit se výběrového řízení 
„nanečisto“. Do tohoto projektu se zapojilo 17 firem, které výběrové řízení 
připraví.  

 Kvestor RNDr. Černý informoval o stavu výstavby nových budov UTB. Dále 
informoval o souhlasu ministerstva financí s realizací akce „Vzdělávací komplex 
UTB“.    

 Návrh „Pravidel rozpočtu UTB pro rok 2014“ nebyl prozatím schválen z důvodu 
nesouhlasu s financováním nadlimitních studentů FT a vyjasnění nevyrovnání 
spoluúčasti FT na financování výstavby nových budov v letech 2012 a 2013. 
K této problematice proběhla obsáhlá diskuse, řešení bude hledáno společně 
s děkanem FT, rektorem a kvestorem UTB. Další zasedání EK AS UTB proběhne 
21. 1. 2014.   

 Ing. Papež se dotázal na stav webových stránek, nasazení mobilních aplikací, 
doporučil případnou změnu designu až po přijímacích zkouškách. Pracovní 
zasedání k problematice redesignu webových stránek se uskuteční 4. 2. 2014.  

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   

Děkan FAI informoval o tom, že kvestorovi UTB byl předložen návrh dislokace budovy 
U5 po uvolnění místností ve 3. a 4. patře pracovníky FT. Do budovy U5 budou 
soustředěni všichni studenti DSP FAI a pracovníci Cebia Tech. Uvolněné prostory 
v budově VTP budou pronajaty. Pro jedno patro nemáme využití.  

Dále děkan FAI informoval o pěti projektech podaných na Technologickou agenturu ČR. 

Prod. Sysala  informoval o podkladech, které byly zaslány do Hospodářských novin 
k vyhodnocení žebříčku fakult informatiky v ČR.  

ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika. 

Tento materiál byl předložen a projednán na minulém zasedání AS FAI a dále byl 
podroben detailnímu projednání na zasedání LK AS FAI. Zápis ze zasedání LK byl 
zaslán členům AS FAI elektronicky. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 98/1 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  
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Usnesení AS FAI 98/1 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika. 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika.  

Tento materiál byl předložen a projednán na minulém zasedání AS FAI a dále byl 
podroben detailnímu projednání na zasedání LK AS FAI. Zápis ze zasedání LK byl 
zaslán členům AS FAI elektronicky. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 98/2 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující doktorský studijní program Inženýrská 
informatika.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 98/2 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2014/2015 pro navazující doktorský studijní program Inženýrská 
informatika. 

ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní obor Integrované 
systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Tento materiál byl předložen a projednán na minulém zasedání AS FAI a dále byl 
podroben detailnímu projednání na zasedání LK AS FAI. Zápis ze zasedání LK byl 
zaslán členům AS FAI elektronicky. V bodě 6.3 došlo k doplnění klauzule, že poplatek 
za studium se nevrací. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 98/3 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní obor Integrované 
systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 98/3 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2014/2015 pro navazující magisterský studijní obor Integrované 
systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce 



Strana 4 (celkem 5)  Zapis14-01-98 

 

ad 6) Příprava voleb kandidáta na jmenování děkanem.  

Vzhledem k tomu, že dne 27. 3. 2014 vyprší funkční období stávajícího děkana FAI, je 
povinností AS FAI vyhlásit a připravit volby kandidáta na jmenování děkanem pro další 

funkční období. Předseda AS FAI Dr. Chramcov připravil návrh potřebných dokumentů 
(Organizační pokyny pro přípravu a průběh volby kandidáta na jmenování děkanem 
FAI, složení Volební komise pro volbu kandidáta na jmenování děkanem Fakulty 
aplikované informatiky pro funkční období 2014-2018, návrhový lístek). Návrhy těchto 
dokumentů byly rozeslány členům AS FAI elektronicky.  

Při diskusi ve vedení FAI a na Kolegiu děkana bylo rozhodnuto, že se volba uskuteční 
dne 26. 2. 2014 ve 13. hod. Toto datum otevírá prostor pro případnou druhou volbu.  

Proběhla diskuse nad předloženými dokumenty. Návrhy kandidátů je možno podávat 
do 14. 2. 2014. Zapečetěná urna bude k dispozici na sekretariátu UAŘT číslo místnosti 
51/714. Dne 19. 2. 2014 proběhne představení kandidátů. Na termín představování 
kandidátů bude vyhlášeno děkanské volno.  

Předseda AS FAI Dr. Chramcov upozornil na klauzuli v návrhovém lístku týkající se 
lustračního osvědčení. Dále představil návrh na složení volební komise. Účast 
jednotlivých členů v komisi byla se všemi projednána osobně. Navrženi jsou tito 

zaměstnanci a studenti FAI: předseda volební komise – JUDr. Vladislav Štefka, členové – 

Ing. Petr Skočík, Ing. Aleš Komínek, Ing. Jaromír Švejda, Bc. Milan Hlinák. 

Prof. Dostál navrhl doplnit do organizačních pokynů, od kdy je možno podávat „Návrhy 
kandidátů na jmenování děkanem“.  

Návrh usnesení AS FAI 98/4 

AS FAI podle čl. 1 odst. 3 Volebního řádu pro volbu kandidáta na jmenování děkanem 
na svém zasedání dne 13. 1. 2014 vyhlašuje volbu kandidáta na jmenování děkanem 
Fakulty aplikované informatiky. Volba se uskuteční na řádném zasedání AS FAI dne 
26. 2. 2014.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 98/4 

AS FAI podle čl. 1 odst. 3 Volebního řádu pro volbu kandidáta na jmenování děkanem 
na svém zasedání dne 13. 1. 2014 vyhlašuje volbu kandidáta na jmenování děkanem 
Fakulty aplikované informatiky. Volba se uskuteční na řádném zasedání AS FAI dne 
26. 2. 2014.  

Návrh usnesení AS FAI 98/5 

AS FAI schválil Organizační pokyny pro volbu kandidáta na jmenování děkanem.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  
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Usnesení AS FAI 98/5 

AS FAI jednomyslně schválil Organizační pokyny pro volbu kandidáta na jmenování 
děkanem.  

Návrh usnesení AS FAI 98/6 

AS FAI jmenoval podle čl. 2 odst. 2 Volebního řádu pro volbu kandidáta na jmenování 
děkanem volební komisi ve složení:  

Předseda volební komise – JUDr. Vladislav Štefka, Členové – Ing. Petr Skočík, Ing. Aleš 

Komínek, Ing. Jaromír Švejda, Bc. Milan Hlinák.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 98/6 

AS FAI jmenoval podle čl. 2 odst. 2 Volebního řádu pro volbu kandidáta na jmenování 
děkanem volební komisi ve složení:  

Předseda volební komise – JUDr. Vladislav Štefka, Členové – Ing. Petr Skočík, Ing. Aleš 

Komínek, Ing. Jaromír Švejda, Bc. Milan Hlinák.  

ad 7) Různé.  

 Doc. Sysel vznesl dotaz týkající se zprovoznění zabezpečeného SMTP. Sdělil, že 

riziko se zprovozněním je srovnatelné s používáním wifi. Děkan FAI přislíbil 
projednání na rektorátu UTB. 

 Ing. Sulovská vznesla dotaz k možnosti účasti na školení týkající se tzv. „norských 
grantů“. Na tato školení bývá málo volných míst, bylo by možné zprostředkovat 
školení některým účastníkem. 

 Dr. Matýsek informoval o výsledku jednání o 13. a 14. mzdě. Bylo projednáno 
v rámci předložení Pravidel rozpočtu UTB pro rok 2014 na zasedání EK AS 
UTB.  

Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn.   

 
Ve Zlíně dne 17. 1. 2014 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 


